
TA MESEC V SKUPŠČINI
Delegati vseh treh skupščinskih
zborov se bodo zbrali na sejah
25.junija ob 15.30 uri. :
Na skupnem zasedanju bodo razpravljali:

- o poročilu o uresničevanju družbenega plana občine Ljubljana Vič-Rudnik za
obdobje 1986-1990 v prvem tromesečju 1986 z oceno razvoja do konca leta

- O poročilu začasnega kolegijskega poslovodnega organa Študentski center v Ljub-
Ijani za čas do 30. aprila 1986 (s tem v zvezi pa tudi o predlogu sklepa o prenehanju
začasnih ukrepov družbenega varstva v DO Študentski center)

- O predlogu odloka o zazidalnem načrtu za območje urejanja VI/2/8 - območje Muzeja
Ijudske revolucije Slovenije

- O predlogu odloka lokacijskega načrta za severni odsek Kardeljeve ceste do križiščai
Aškerčevo cesto do križišča s Cesto v Mestni log
Na ločenih sejah pa bo tekla razprava še:
- o osnutku dogovora o spremembi dogovora o oblikovanju in razporejanju sredstev
splošne porabe v občinah in mestu Ljubljana za leto 19815

- o osnutku odloka o spremembi odloka o proračunu občine Ljubljana Vič-Rudnik za
leto 1986

- o osnutku odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o sestavi občinskih komitejev
- o poročilu o poteku priprav za gradnjo in o gradnji objektov iz programa Samopri-

spevka III na območju občine Ljubljana Vič-Rudnik
- o poročilu o uresničevanju stališč in sklepov podanih na skupnem zasedanju

skupščine občine Ljubljana Vič-Rudnik in občinske izobraževalne skupnosti
- o programu zagotavljanja materialnih pogojev za delovanje delegatskega sistema v

krajevnih skupnostih 1986-1990

Odloka o zazidalnem
načrtu za Muzej ljudske
revolucije Slovenije in
lokacijskega načrta za
Kardeljevo cesto od
Aškerčeve do ceste v
Mestni log

V obliki predloga bosta oba odloka posredova-
na delegatom občinske skupščine na junijsko sejo
v obravnavo in sprejem. Prvi odlok opredeljuje
zazidalni načrt za območje VI 2/8 - za Muzej
ljudske revolucije Slovenije, ki ga omejujejo Kar-
deljeva cesta, Kolezijska ulica, Riharjeva ulica in
Finžgarjeva cesta. Sam načrt obsega prostor za
izgradnjo objekta s spremljevalnimi površinami
ter parkom. Sama realizacija programa izgradnje
Muzeja ljudske revolucije Slovenije je predvidena
v dveh etapah, v prvi se bo gradil objekt in
uredile zunanje površine območja, v drugi etapi
pa parkovna ureditev neposrednega okolja. V
času razgrnitve je bilo podanih več pripomb.
Nekatere so upoštevane, na nekatere pa so poda-
ni odgovori. Upoštevajoč pozitivno mnenje pred-
stavnikov KS Kolezija, Milan Česnik in Rakova
jelša je izvršni svet obravnaval omenjeni odlok in
z nekaterimi pripombami (ki ne zadevajo vsebine
odloka) tudi sprejel.

Drugi odlok pa se nanaša na lokacijski načrt za
severni odsek Kardeljeve ceste od križišča z
Aškerčevo do križišča v Mestni log v dolžini 920
metrov. Ta severni del Kardeljeve ceste bo s
semaforiziranimi križišči s stranskimi cesfami raz-
delen praktično v tri odseke in sicer:

- prvi odsek Aškerčeva cesta - Finžgarjeva
cesta (250 m) kjer je predvidena v prvi fazi rekon-
strukcija obstoječe dvopasovne ceste v štiripa-
sovno

- drugi odsek Finžgarjeva cesta - Ziherlova
oziroma Riharjeva esta (350 m), kjer je v prvi fazi
predvidena novogradnja štiripasovne ceste skup-
no z novim mostom preko Gradaščice in pote-
kom pretežno na nasipu

- tretji odsek Ziherlova cesta oziroma Riharje-
va cesta - cesta v Mestni log (320 m), kjer je v
prvi fazi predvidena razširitev obstoječe dvopa-
sovne ceste v štiripasovno.

Kot vemo, bo z izgiadnjo podaljška Kardeljeve
ceste speljana tudi neposredna povezava z južno
obvoznico.

S sprejemom obeh odlokov na občinski skupš-
čini bodo dani pogoji za pričetek del. Projekti so
pripravljeni in po predvidevanjih naj bi z gradnjo
podaljška Kardeljeve ceste pričeli že letos.

Kako poteka gradnja iz
sredstev Samoprispevka
III?

Sporočilo krajšega poročila je naslednje:
intenzivno poteka gradnja osnovne šole Kole-

zqa, saj je nepreklicni rok za pričetek dejavnosti
letošnji september. Vzgojno varstveni objekt Br-
do bo predvideno odprt 22. julija. V teku je
odprava pomanikljivosti ugotovljenih na tehnič-
nem pregledu. Se to. Objekt bo v celoti name-
njen predšolski vzgoji in varstvu, saj je za normal-
no delovanje prijavljenih zadostno število otrok.
To pa pomeni, da bodo za nujne potrebe osnovne
šole Vlado Miklavc Vrhovci odstopili za podaljša-
no varstvo otrok dva oddelka v obstoječem vzgoj-
novarstvenem objektu Angele Milavc-Mami. V
teku so tudi adaptacijska dela na MUdinskem
klimatskem zdravili&B na Rakitni. Za dograditev
tega okrevališča pa je v teku pridobivanje gradbe-
ne dokumeotacije. V končni fazi pa je tudi izdela-
va gradbene dokumentacije in pridobivanje so-

glasij za zdravstveno postajo Skofljka ia vzgojno
varstveni objekt na Lavrici. Še to. Doslej je bila v
občini končana izgradnja 7 objektov in sicer:

- prizidek k OŠ X. SNOUB Ljubljanske, v
Trnovem (kuhinja in večnamenski prostor, mala
telovadnica, zaklonišče - skupno v površini 1.021
kvadratnih metrov);

- prizidek k OŠ Franc Leskošek Luka (kuhinja
in večnamenski prostor, zaklonišče 836 kvadrat-
nih metrov);

- zdravstvena postaja Velike Lašče (ambulan-
ta za splošno medicino, zobozdravstvena ambu-
tanta, ambulanta za mladino, patronaža, labora-
torij, lekarna v površini 440 kvadratnih metrov);
s - vzgojnovarstveni objekt Trnovo (9 oddelkov
za 184 otrok, centralna kuhinja, zaklonišče v
površini 1.037 kvadratnih metrov);

- vzgojnovarstveni objekt Ig (5 oddelkov za
108 otrok - kuhinja, zaklonišče v površini 329
kvadratnih metrov);

- dvonamenski objekt Bonifacija (5 oddelkov
W O , 5 oddelkov OS, večnamenski prostor, za-
klonišče v površini 1.037 kvadratnih metrov);

- glasbena šola (22 učilnic za individualni ozi-
roma skupinski pouk, dvorana - v površini 1.003
kvadratnih metrov).

Bo ukrep v Študentskem
centru odpravljen?

O tem bodo odločali delegati na junijskem
zasedanju zbora združenega dela. Izteklo se bo
namreč nekaj manj kot leto dni odkar je bil ukrep
družbenega varstva uveden v Študentskem cen-
tru. O tem kakšno je sedaj stanje je razpravljal
izvršni svet. Nedvomno vse motnje ie niso od-
pravljene. Statut Študentskega centra oziroma
njegove dopolnitve in spretnemmbe niso bile
sprejete in žal tudi ne usklajene s pozitivno zako-
nodajo, še predvsem z zakonom o usmerjenem
izobraževanju, saj precizno ne razmejuje pristoj-
nosti med samoupravnimi organi, individualnim
poslovodnim organom in drožbenopolitičnimi or-
ganizacijami. Vendar pa glede na obseg in naravo
še ne odpravljenih motenj v samoupravnih odno-
sih ni potrebno sprejeti novih ukrepov družbene-
ga varstva.

Delegati naj bi tako določili šestmesečni rok za
odpravo motenj v samoupravnih odnosih s tem,
da je poslovodni organ, v katerem soodločajo
delegati družbene skupnosti z delegati zaposlenih
in študentov dolžni izpeljati postopek za sprejem
statuta do 30. septembra, pripraviti in dopolniti
druge samoupravne akte do konca leta, izpeljati
izvolitev delegatov v svet Študentskega centra
skladno z novim statutom, prav tako do konca
leta, po sprejemu statuta zagotoviti pravočasen
razpis individualnega poslovodnega organa in de-
lavcev s posebnimi pooblastili določiti do konca
leta srednjeročni razvojni program delovne orga-
nizadje, preveriti kvaliteto ter razrešiti problem
družbene prehrane in sproti obveščati občinsko
skupšdno in njen izvršni svet ter ustanovitelje o
svojih ugotovitvah in rezultatih pri odpravi mo-
tenj (najmanj trimesečno).

Seveda pa mora začasni kolektivni poslovodni
organ do izetka ukrepa družbenega varstva zago-
toviti izvedbo postopka za imenovanje vršilca
dolžnosti individualnega poslovodnega organa
Študentskega centra.

Izvršni svet pa je pozval tudi republiško izobra-
ževalno skupnost, da dokončno reši problem
manjkajočih sredstev na skladu skupne porabe
najkasoeje v mesecu dni, saj se ta problematika
vleče že štiri mesece.

In še to. Delegatska konferenca študentov in
predstavnikov družbenopolitične skupnosti, ki
delegirajo svoje delegate v svet Študentskega
centra morajo storiti vse, da bo svet Študentskega
centra tudi v prihodnjem obdobju do izvolitve
novih delegatov deloval kljub težavam, še pose-
bej glede na nesprejeti statut.


